
Herinrichting Plesmanweg Zuidelijk deel 

 

Lang hebben wij gewikt en gewogen: wat is het beste om te doen met de Plesmanweg? Moet deze 

weg een deel van de F35 worden? Of moet de F35 langs het kanaal lopen? Of misschien langs de van 

Riemsdijkweg? Wij hebben het uitvoerig bekeken, er verschillende keren langs gefietst……. 

Uiteindelijk zijn we, mede na de presentatie door de gemeente Almelo dd. 18 mei jl., tot de conclusie 

gekomen dat de F35  het beste langs de Oostzijde van de Plesmanweg kan lopen.  

Omdat: 

- Dit het meest  aansluitend F35-trace is,  als vervolg op de Burgemeester Schneidersingel  

- Er zo een goede aansluiting te maken is op de F35 vanuit Vriezenveen. Dit  is de meest 

rechtstreekse verbinding.  

- De meeste bedrijven zijn aan de Oostzijde gevestigd, zodat de werknemers gemakkelijk op de 

fiets naar hunwerk  kunnen komen. De F35 zou hen daartoe kunnen stimuleren. 

- Ook nu is het zo, bleek uit de tellingen, dat de meeste fietsers aan deze zijde fietsen. Ook bleek 

uit deze tellingen dat aan deze zijde vaak de andere kant op wordt gefietst. 

- De F35  aan de Oostzijde biedt een goede bereikbaarheid aan de bewoners/fietsers van de 

Kloosterweg en Dikkersweg.  

Belangrijk, i.v.m. de veiligheid, vinden wij: 

- Fietsers  moeten voorrang blijven houden, zoals het ook nu al geregeld is. 

- Er moeten  er duidelijke veiligheidsvoorzieningen komen, waarschuwingen voor het 

vrachtverkeer. 

Tenslotte: 

- Er moeten goede oversteekmogelijkheden komen naar de bedrijven aan de Westzijde. 

- De oversteek bij de Bleskolksingel moet zo gemaakt worden, dat er soepel overgestoken kan 

worden. (b.v. sneller groen voor fietsers of , in de toekomst, een tunnel) 

- Aan de Westzijde van dit kruispunt kan het verkeerslicht voor fietsers worden opgeheven. 

 

Almelo, 26 mei 2017. 
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